
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 25. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 87
Kan ministeren forklare, hvorfor der ikke, som aftalt efter den danske stats
deltagelse i en aktiemission til fordel for SAS i 2010, blev iværksat en strategi
på linje med den, vi just har set implementeret i forbindelse med forhandlin-
gerne i november 2012?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Thulesen Dahl (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. december 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Thulesen.Dahl@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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